
 חינוךאגף 
 
 ל' אדר א תשפ"ב

 2022מרץ,  3
 
 

 info@raanana.muni.il•   107• המוקד העירוני  4360206, מיקוד 12רחוב רמב"ם 
 www.raanana.muni.il•  7610388-09• פקס.  7610350-09טל. 

    
 

 
 27.2.22  –סיכום ועדת חינוך 

 

 משתתפים 

 חיים ברוידא, ראש העיר 

 איילת ארז סגן, חברת מועצה 

 רויטל שפירא, מנהלת אגף החינוך 

 טלי מנו, מנהלת מחלקת חינוך מיוחד 

 לאה קליינמן, נציגת ציבור 

 נציג הורים   נמרוד לב,

 יוני ברלין, מנהלת כפר בתיה 

 בי"ס זיו כוכי כהן, מנהלת 

 ר שיה ספילקין, יו"ר מועצת נוער  או

 

 חנ"מ הנושא: 

 

 חוסרים של סייעות.   211הציגה את נתוני החנ"מ בעיר (מצ"ב המצגת). יש דגש על   טלי

 : דיבר על הגידול בכמות הילדים המאובחנים ועל תפיסתו בשילוב שלהם בבתיה"ס. רה"ע

ו  - תארה את הפעילות המשותפת של כיתת תקשורת עם שאר השכבה ורצון של תלמידי ה כוכי:

 לחנוך אותם. 

לקה גם  חארה את העבודה המשותפת עם מתי"א + שפ"ח למול המסגרות ועבודת המ ת: יטל

 וגם טיפול. מניעה  , גם  התמקצעותבנושא 

 : שאלה לגבי ניצול כלל תקציבי משה"ח? לאה

ים במצב של שעות ותקנים של משה"ח שלא מאוישים בשל מחסור  : השיבה כי אנו נמצאטלי

 כ"א. 

עם מציאת פתרונות  בגמישות נדרשת : שיתפה במענה ובשת"פ מלא של הרשות והמתי"א כוכי

 של כ"א. 

 : ניסתה לברר מדוע אין מספיק מטפלים.  איילת

 וטלי תיארה את העדפת המטפלים לעבודה פרטית.
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 שתי הדילמות שהוצגו בועדה •

 החנ"מ למול מחסור כח אדם   תגידול באוכלוסיי .1

 הועלו מספר רעיונות: 

 : פנייה לפנסיונרים לאה

 פניה להתנדבות של עובדי הייטק.  כוכי:

 : פנסיונרים של משה"ח מרשויות אחרות איילת

 המתנדבים יוכלו לסייע מעבר להוראה.  לאה:

 מרכזית בעבודת כח האדם. כ  מידהציין את החשיבות של קידום הל נמרוד

 . לבבות להתנדבותכדי להכשיר  : הציעה לפנות לתיכוניסטיםר שיהאו

 : ציינה את האפשרות של גיוס מהמגזר הערבי. כוכי

 : השיב כי פנה לכפר קאסם, טירה ועוד. חיים

 יע את הסטודנטים של אונ' הפתוחה. צ: הנמרוד

ברוב  למרות ש: הציף את תחושת השייכות הנדרשת בעבודה עם צוות הסייעות,  חיים 

 המקומות יש תחושה טובה. 

: חשב על "כרטיס הטבות" שאולי אפשר לתת לצוות, רויטל ציינה שהן מקבלות כמו  נמרוד

 כל עובדי העירייה צ'ופרים.

 למול מענה כמו לכולם בפעילויות.   הנכחה של יחודיות תלמידים הזכאים לשרותי חנ"מ .2

מהורי הילדים מבקשים לשלב את הילד מבלי לתת התייחסות   80%: תיאר כי נמרוד

 מההורים שמבקשים לקבל את כל האפשר.  20%יחודית לעומת  

קרמבו כדי לגייס את השתתפות  כנפיים של : הציעה לנסות דרך תנועות נוער ואיילת

 הילדים בפעילויות נוספות.

 . יכולת הכלהאת וזה מאוד חיזק  ם איך בשקד התנדבו עם אג נזכרה: אור שיה        

 : הציעה לחשוב על קבוצות שבהם ילדי חנ"מ יוכלו לצרף חבר לפעילות. כוכי       

 כי יהיה קשה לגייס ילדים להצטרף לחוגים רק בגלל שילוב.  –: השיבה  אור שיה        

 צלחה של ילד החנ"מ שיובלט בביה"ס. : לחשוב על אירועי הנמרוד        

 : משחקיות משותפות בתוך בי"ס, טורנירים. איילת        

 : כל ילד יביא לידי ביטוי את כישרונו זה האמת החינוכית שלי. כוכי       

 משתתפים על הרעיונות שהועלו בדיון טלי על המפגש ולכלל ה: הודתה לרויטל       

 

 רשמה: רויטל שפירא 
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